

Date: 6 September 2026

تاريخ: 6 سبتمبر 2026

To/ Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Material Disclosure Regarding the Renewal of the

إفصاح عن معلومات جوهرية بشأن تجديد عقد التشغيل

Operations and Maintenance Contract with Transcore:

والصيانة مع شركة ترانسكور:

In accordance with the applicable disclosure requirements, kindly find below the Material Disclosure relating to the renewal of Salik Company PJSC's Operations and Maintenance Contract with Transcore.

عملاً بمتطلبات الإفصاح المعمول بها، نرفق أدناه الإفصاح عن المعلومات الجوهرية المتعلقة بتجديد عقد التشغيل والصيانة الخاص بشركة سالك ش.م.ع مع شركة ترانسكور.

Kindly refer to the **Disclosing Material Information Form** on the following page.

يرجى التكرم بالاطلاع على **نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية** في الصفحة التالية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



إبراهيم سلطان الحداد

الرئيس التنفيذي

Ibrahim Sultan Al Haddad

Chief Executive Officer

Disclosing Material Information Form

Date	September 6, 2026
Name of the Listed Company	Salik Company PJSC
The Material Information	Renewal of Salik's Operations and Maintenance Contract with Transcore for a period of five years.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	There has been no material change compared to the previous contract, as the company is expected to maintain almost the same level of the annual operating expenses, which are estimated to be in the range of 5% to 5.5% of total annual revenue.
The financial period in which the financial impact will appear	The renewed contract and its associated impact will commence on 13 September 2026 and ending on 12 September 2031.
Notes:	The renewed contract incorporates significant enhancements to the contractual, operational and governance framework, including strengthened ESG, cybersecurity, maintenance, business continuity and oversight requirements. The contract also takes into account the Company's future business expansion plans through system upgrades designed to ensure that requirements related to existing services, as well as any future initiatives or business activities, are adequately supported.

نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية

التاريخ:	6 سبتمبر، 2026
اسم الشركة	شركة "سالک ش.م.ع"
المعلومة الجوهرية	تجديد عقد التشغيل والصيانة مع شركة ترانسكور لمدة خمس سنوات.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	لم يطرأ أي تغيير جذري مقارنة بالعقد السابق، حيث من المتوقع أن تحافظ الشركة على نفس مستوى نسبة المصاريف السنوية التشغيلية والتي ستتراوح ما بين 5% و 5.5% من إجمالي الإيرادات السنوية.
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي	يسري العقد المجدد وما يترتب عليه من أثر اعتباراً من 13 سبتمبر 2026 وحتى 12 سبتمبر 2031.
ملاحظة	يتضمن العقد المجدد تحسينات جوهرية على الأطر التعاقدية والتشغيلية والرقابية، بما في ذلك تعزيز متطلبات الاستدامة والحوكمة والأمن السيبراني والصيانة واستمرارية الأعمال، كما ينص العقد على مراعاة التوسعات المستقبلية في أنشطة الشركة من خلال تحديث الأنظمة لضمان تغطية المتطلبات المتعلقة بالخدمات الحالية أو أي مبادرات أو أنشطة أخرى مستقبلية.



إبراهيم سلطان الحداد

الرئيس التنفيذي

Ibrahim Sultan Al Haddad

Chief Executive Office